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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 17206 din 31.08.2023 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 31 august 2023 
  
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN,            

 Stimaţi colegi,              
 Doamnelor şi domnilor.   
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 309 din 
21.08.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia prin intermediul platformei Zoom.   
 Asigur conducerea lucrărilor ședinței de astăzi în conformitate cu prevederile 
Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Sălaj nr. 80 din 21 martie 2022.    
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi online 28 consilieri, absenţi fiind doamna 
Irimiea Anca-Manuela, doamna Souca Valentina și domnul Președinte Dinu Iancu-
Sălăjanu. 
  În măsura în care vreunul dintre aceștia ni se va alătura pe parcursul ședinței 
vom face precizările de rigoare. 

                                                     
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesele-verbale ale ședințelor extraordinare din 
data de 19.06.2023 și 10.07.2023, precum și ale ședințelor ordinare din data de 
26.06.2023 și 28.07.2023, nu fără a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă 
există.  

* 
Doamna Irimiea Anca-Manuela intră  în ședință la ora 9,03         

*                                                   
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

 Îl supun la vot,   
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale 

ședințelor extraordinare din data de 19.06.2023 și 10.07.2023, precum și ale 
ședințelor ordinare din data de 26.06.2023 și 28.07.2023. 
                                                                     * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
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ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu 29 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

2. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 170 
din 29 decembrie 2022 privind stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa Consiliului 
Judeţean Sălaj, pentru anul 2023. 

3. Proiect de hotărâre privind dezlipirea unui imobil aflat în domeniul public al 
Judeţului Sălaj. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Sălaj la licitația 
publică, în vederea achiziționării unui imobil situat în municipiul Zalău, strada Gheorghe 
Doja nr. 159. 

5. Proiect de hotărâre privind achiziționarea unui imobil-teren, situat în municipiul 
Zalău, strada Gheorghe Doja nr.159, județul Sălaj. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.35 din 30 aprilie 2020 privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin. 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.107 din  23 iulie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare 
şi funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin. 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.90 din 30 iunie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Crasna. 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.105 din 23 iulie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Jibou. 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.102 din 23 iulie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău. 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr. 88 din 30 iunie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.2 Jibou. 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Sălaj nr.104 din 23 iulie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Şimleu-Silvaniei. 
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Zalău. 

14. Proiect de hotărâre privind atribuirea Contractelor de delegare a gestiunii 
serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse regulate pe raza administrativ 
– teritorială a Județului Sălaj, pentru loturile 2, 3, 6 și 7. 

15.  Proiect de hotărâre privind aprobarea „Planului de Amenajare a Teritoriului 
Județean Sălaj”. 

16.  Diverse. 
* 

                                                         *          * 
 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA-IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATILA-IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    
                                                          * 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. OPRIS ALIN-FLORIN 
Domnule Vicepreședinte, eu aș avea o intervenție scurtă și o rugăminte în 

același timp. Banii pe care îi folosim de la drumuri județene, de la siguranța rutieră, 
rugămintea este în momentul când se echilibrează bugetul Consiliului județean să fie 
realocat pentru partea de siguranță rutieră. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Dacă mai sunt alte discuții? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, vă rog. La partea de cheltuieli apare la punctul b.1.7) 

500.00 mii lei în legătură cu Acordul de parteneriat semnat între Județul Sălaj, 
Centrul de Cultură și Artă al Județului Sălaj, Muzeul de Istorie și Artă Zalău, 
Biblioteca Județeană „Ioniță Scipione Bădescu” Sălaj și Casa de Cultură a 
Sindicatelor Zalău pentru organizarea și implementarea unei agende culturale, pe anul 
2023, chiar 500.00 mii de lei este nevoie pentru organizarea acestei agende culturale? 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Acestea sunt estimările noastre la acest moment, s-ar putea să fie suficientă 

suma, s-ar putea să nu fie suficientă suma, dar aceasta este estimarea noastră față de 
ceea ce ne-am gândit. Oricum, în cazul în care suma nu va fi suficientă sau va fi 
excedentară, tot noi vom face rectificările aferente, dar la acest moment aceasta este 
estimarea noastră. 

Dl. PANIE SERGIU 
Din punctul meu de vedere este o sumă destul de mare pentru acest segment, 

dar rămâne de văzut ce anume va fi cuprins în agenda respectivă și vom analiza la 
momentul potrivit. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Dacă mai sunt alte luări de cuvânt? Nu sunt. 
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* 
          Doamna  Souca Valentina-Lucia intră  în ședință la ora 9,05         

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”,  a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 117 

* 
                                               *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 170 din 29 decembrie 2022 
privind stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa Consiliului Judeţean Sălaj, 
pentru anul 2023, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN NICOLAE să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. ARDELEAN NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 170 din 29 decembrie 2022 
privind stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa Consiliului Judeţean Sălaj, pentru 
anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 118 

* 
                                               *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
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dezlipirea unui imobil aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj, o invit pe dna. 
consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
     

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

dezlipirea unui imobil aflat în domeniul public al Judeţului Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 119 
* 

                                               *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Sălaj la licitația publică, în vederea achiziționării 
unui imobil situat în municipiul Zalău, strada Gheorghe Doja nr. 159, îl invit pe dl. 
consilier ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

  * 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, dacă constat totuși că au intrat colegele noastre în 

ședință on-line, observ că domnul Președinte nu este prezent cu noi nici azi, nici în 
ședința trecută și nici azi, când totuși, pe ordinea de zi sunt niște proiecte destul de 
importante, înțeleg atunci când este o situație mai complexă sau mai grea o lasă pe 
umerii altora, dar asta ține de buna organizare și coordonare a dumneavoastră. Am să 
fiu cât mai scurt cu intervenția mea pe acest proiect care are legătură și cu proiectul 
următor ca să nu ne repetăm. Am analizat foarte atent  cu colegii noștri și în comisia 
de specialitate, am dezbătut foarte multe detalii pe marginea acestui proiect și eu am 
înțeles că acest proiect și celălalt proiect prevede achiziționarea unui imobil, atât 
clădirea cât și terenul, doar în preambulul proiectului, în referatul de aprobare și în 
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raportul de specialitate se menționează că există perspectiva relocării Serviciului de 
ambulanță în acest imobil, aș vrea să-l întreb pe domnul secretar general, dacă este cu 
noi azi aici? 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Da, este aici și vă poate răspunde la întrebare, vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Și înainte să-i pun întrebarea vă spun doar atât, lăsând la o parte posturile 

privind amenajarea spațiului și funcțiunilor necesare în vederea prestării serviciului 
de ambulanță sunt necesare niște avize sau acorduri care trebuie să le emită niște 
instituții, mă refer la Ministerul Sănătății, la ISU, mai ales la ISU pentru că acolo este 
o stație de carburant, într-adevăr nu există o stație GPL, dar există o stație de 
carburant și din câte cunosc avizele solicitate de la ISU sunt condiționate foarte strict 
pentru serviciile acestea, serviciul de ambulanță fiind un serviciu special sau mai 
special în cadrul comunității noastre și de asemenea DSP-ul, și acum vine și 
întrebarea. Ce se întâmplă dacă ulterior aprobării acestor proiecte, cei achiziționării 
imobilelor nu se vor obține aceste acorduri și aceste avize de relocare? Ce se întâmplă 
dacă noi totuși ne-am propus, sau scopul achiziționării imobilelor sunt în vederea 
relocării din punct de vedere juridic și din punct de vedere economic? Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc, întrebarea este pentru domnul secretar general. Vă rog, domnule 

secretar general. 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Eu am să vă răspund în măsura  

în care pot să vă dau un răspuns pe partea juridică. Este adevărat ce spuneți domnule 
consilier, orice mutare a ambulanței într-o altă locație decât cea pe care o are astăzi 
trebuie supusă unui acord al Ministerului Sănătății, fără acest acord mutarea 
ambulanței nu se poate face. Acum, din punct de vedere juridic achiziția de imobile, 
după cum știți se face în cadrul unor proceduri de executare silită, atât clădirea, care 
se află într-o procedură de lichidare, cât și terenul, care se află în procedură de 
executare. Bănuiesc că întrebarea este, ce se întâmplă dacă nu se obțin avize? Atunci 
când se emite acordul Ministerului Sănătății, în mod evident acest acord are în vedere 
toate aspectele, atât cele juridice cât și cele de fapt din preajma clădirii ambulanței. 
Ce pot eu să vă spun este că din discuțiile preliminare, care au avut loc există 
acordului de principiu cu privire la această locație, dar asta este o chestiune care mai 
degrabă ține de un „gentleman’s agreement” între instituții. Din punct de vedere 
juridic Consiliul județean achiziționează două imobile, un teren și o clădire, devine 
proprietar și știți foarte bine că dreptul de proprietare este un drept absolut, cu alte 
cuvinte dumneavoastră ca și consilieri județeni puteți decide în ce manieră se 
folosește acest imobil. În mod evident, în instrumentul de motivare a acestei hotărâri 
este înscris foarte clar, că el urmează a fi alocat serviciului de ambulanță, fără 
relocarea serviciului de ambulanță în altă parte după cum știți, nu se pot realiza 
investițiile la Spitalul Județean de Urgență, deci practic lucrurile sunt înlănțuite. Iar 
alte locații, nu știu ce să vă spun, cu privire la existența altor locații, dar cred că 
cunoașteți la fel de bine ca noi, Consiliul județean nu este un mare deținător de 
imobile, ca să mă exprim așa, în municipiul Zalău, adică dacă vrei să faci ceva 
probabil trebuie să achiziționezi un imobil pentru că altfel nu ai unde să muți un 
serviciu, precum ambulanța. 
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Dl. PANIE SERGIU 
Deci, domnule secretar general, înțeleg că nu este nicio problemă din punct de 

vedere juridic dacă azi aprobăm și achiziționăm în viitorul apropiat imobilele dacă nu 
vom putea reloca serviciul de ambulanță nu-i nicio problemă că aceste imobile să ne 
rămână în proprietatea noastră și să dispunem de ele așa cum considerăm sau cum 
consideră Consiliul județean de cuviință. 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU  
Exact, dreptul de proprietate este un drept absolut și atunci proprietarul poate 

să decidă în ce modalitate și le exercită, dar repet motivarea, noi azi discutăm despre  
intenția de a organiza acolo, de a muta acolo serviciul de ambulanță și discuțiile 
preliminare au arătat că lucrurile sunt în regulă. 

Dl. PANIE SERGIU 
Nu este o condiție imperativă ca în momentul în care nu se poate rezolva, nu se 

pot solicita și primi aceste acorduri și avize să avem vreo problemă cu achiziționarea 
sau cu cheltuirea banilor, despre asta este vorba pentru aceste imobile? 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU  
Știți cum este, faptul că noi achiziționăm niște imobile, sunt active 

patrimoniale, practic Consiliul județean își sporește patrimoniul județului public sau 
privat, asta dumneavoastră veți decide. Deci practic nu este un lucru rău că noi avem 
imobil în portofoliu, din mai multe motive, sigur le putem detalia, dar eu mă opresc 
aici. 

Dl. PANIE SERGIU 
Nu cred că este cazul, mulțumesc foarte frumos de răspuns. 

* 
Dl. Președinte Dinu Iancu-Sălăjanu  intră  în ședință la ora 9,17 

* 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN  
Fac precizarea că s-a conectat și domnul Președinte Dinu Iancu - Sălăjanu, 

astfel încât îi voi preda conducerea acestei ședințe. Domnule Președinte, suntem în 
faza în care la punctul 4, cel privind achiziția clădirii, a fost exprimat acordul 
comisiilor de specialitate, avizul favorabil și suntem în faza de discuții.  

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Particip și eu, vă mulțumesc tuturor pentru răbdare și vă spun, Bună ziua! Vă 

rog să continuați discuțiile, dacă sunt discuții. L-am ascultat pe domnul consilier și pe 
domnul secretar general. 

Dl. DEMLE ALIN 
Mai am eu o întrebare. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule Demle. 
Dl. DEMLE ALIN 
Din câte am înțeles suma pentru achiziționare există deja și aș dori să știu de 

unde provine acea sumă?  
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
S-au făcut o evaluare, domnule consilier. 
Dl. DEMLE ALIN 
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Nu. Dacă noi avem bani de a achiziționa și de unde sunt acei bani pentru că nu 
i-am bugetat inițial din câte știu eu? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
O rog pe doamna Marușca să vă răspundă. 
Dna. MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
Bună ziua! Într-adevăr această sumă este bugetată, poziția se află în lista de  

investiții și este bugetată din veniturile proprii ale Consiliului județean. 
Dl. DEMLE ALIN 
Ok, mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Dacă sunt alte discuții? 
Dl. COSTINAȘ OVIDIU 
Am și eu o întrebare domnule Președinte. Din discuțiile purtate cu domnii de la 

ambulanță, dânșii ce opinie, părere au în legătura  cu locația, au părere bună, au 
anumit suspiciuni? În ce manieră s-a desfășurat discuția cu dânșii, mă gândesc că a 
fost o discuție prealabilă pe tema asta? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnilor consilieri, ne știți foarte responsabili și mă bucură că vă interesează 

toate aspectele. Aici se pune problema de a construi un bloc operator în valoare de 60 
milioane de euro, unul dintre cele mai moderne din SE Europei și probabil cel mai 
modern din România, pentru asta vrem să cumpărăm această locație, în plus o 
ambulanță trebuie să fie într-un spațiu din care să poată ieși cât mai simplu 
ambulanțele afară, să nu fie aglomerație în jurul lor, doar bolnavul se duce la spital. 
În altă ordine de idei exact ceea ce spuna și domnul consilier înainte, trebuie să avem 
acordul celor de la ambulanță. Cei de la ambulanță, ca să revin la întrebarea 
dumneavoastră au fost foarte satisfăcuți, adică au spus că sunt condiții ideale și că le-
ar conveni foarte mult să se mute dintr-un loc unde este aglomerație și unde nu au 
toate condițiile de refacere și de activitate, acesta a fost răspunsul lor, urmând, 
bineînțeles să fie amenajat în așa fel încât să corespundă din toate punctele de vedere 
pentru că după cum știți ei au avut o alocare de la Guvernul României prin Legea 
bugetului prin care să-și amenajeze acele copertine pentru ambulanțe și spații pentru 
curățarea ambulanțelor după folosire, deci totul este în ordine din acest punct de 
vedere. Vă mulțumesc. Dacă sunt alte întrebări? Vă rog. 

Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA 
O singură întrebare, vă rog. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, doamna Săuca. 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Din punct de vedere al asigurării serviciilor de ambulanță faptul că locul unde 

va fi amplasat noul serviciul este la marginea orașului, ar putea constitui un 
impediment pentru asigurarea la timp a serviciilor în toate zonele orașului? 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dimpotrivă, serviciul de ambulanță nu funcționează doar pentru Zalău și așa 

mai departe, lucrează pentru tot județul Sălaj, cu cât este mai liberă calea pentru a ieși 
ambulanțele din locație cu atât este mai simplu pentru cei de la ambulanță. Deci dacă 
este la spital, aglomerația este mult mai mare la sensurile giratorii, la semafoare și așa 
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mai departe, din acel loc este mult mai simplu să acționeze oriunde ar fi nevoie. Vă 
mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
Domnule secretar general, pentru achiziționarea sau aprobarea acestui proiect 

și celuilalt este nevoie de cel puțin 2/3 din numărul consilierilor, ar trebui menționat 
chestiunea respectivă, corect? 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Da, așa este. 
Dl. PANIE SERGIU 
Vă mulțumesc. 
Dl DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări ? nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptare sunt 
necesare voturile a 2/3 din numărul consilierilor: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului județean. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Sălaj la licitația publică, în vederea achiziționării unui 
imobil situat în municipiul Zalău, strada Gheorghe Doja nr. 159. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 120 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

Vă mulțumesc tuturor consilierilor pentru responsabilitatea de care ați dat 
dovadă și pentru faptul că împreună o să realizăm acest obiectiv atât de important 
pentru județul Sălaj și pentru sistemul se sănătate al județului. Felicitări tuturor 
consilierilor prezenți. 

* 
                                              *               * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

achiziționarea unui imobil-teren, situat în municipiul Zalău, strada Gheorghe Doja 
nr.159, județul Sălaj, îl invit pe dl. consilier PANIE SERGIU să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. PANIE SERGIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
   
                                                          * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
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Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, mă bucur și eu că sunteți prezent cu noi pentru că chiar 

mi-am făcut probleme că la cealaltă ședință, unde totuși am avut destul de multe 
obiecții și discuții, azi de asemenea aceste două proiecte importante, chiar mă bucur 
că sunteți cu noi pe baricade. Aici mai am o singură întrebare, de fapt ea s-a clarificat 
în comisie ieri, dar mai vreau să mai punctez odată și în plen pentru că rămâne în 
procesul verbal. În extrasul de CF sau pe terenul respectiv există notată o servitute de 
trecere, ni s-a explicat ce se întâmplă sau ce ar trebui să se întâmple cu sarcina, mai 
bine spus, ca în momentul în care se finalizează procedura de achiziție și de 
cumpărare ea să nu mai existe. Ni s-au dat angajamentele necesare, mă bizui din tot 
sufletul că nu va exista nicio sarcină la finalul procedurii de achiziție. Mulțumesc.  

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte intervenţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptare sunt 
necesare voturile a 2/3 din numărul consilierilor: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului județean. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

achiziționarea unui imobil-teren, situat în municipiul Zalău, strada Gheorghe Doja 
nr.159, județul Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 121 

* 
                                              *               * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc foarte mult și îmi cer scuze va trebui să ies din ședință, vă 

doresc o zi frumoasă tuturor, încă o dată mulțumindu-vă pentru vot. 

* 

Dl. Președinte Dinu Iancu-Sălăjanu iese din ședință la ora 9,25 

* 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

Mulțumesc domnule Președinte, voi prelua în consecință conducerea ședinței în 
continuare.  

* 
                                              *               * 

 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.35 din 30 
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aprilie 2020 privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin, îl invit pe dl. 
consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
                                                          * 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.35 din 30 aprilie 
2020 privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 122 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.107 din  23 
iulie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin, o invit pe 
dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
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- Mulţumesc. 
* 

Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.107 din  23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Bădăcin. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 123 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.90 din 30 iunie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Crasna, îl invit pe dl. 
consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 90 din 30 iunie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Crasna. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 124 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.105 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
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Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Jibou, îl invit pe dl. 
consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de 
specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.105 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Jibou. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 125. 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.102 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău, îl invit pe 
dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.       

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 
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* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.102 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 126 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 88 din 30 
iunie 2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.2 Jibou, o invit pe 
dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 88 din 30 iunie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.2 Jibou. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 127 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.104 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale 
serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
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Protecţia Copilului Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Şimleu-Silvaniei, îl 
invit pe dl. consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.       

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr. 104 din 23 iulie 
2021 privind actualizarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj  prin Complexul de Servicii Sociale Şimleu-Silvaniei. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 128 

* 
                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
13. La punctul 13 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău, îl invit pe dl. 
consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.   

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUAELA 
Domnule Vicepreședinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 
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* 
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 129 
* 

                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
14. La punctul 14 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

atribuirea Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate pe raza administrativ – teritorială a 
Județului Sălaj, pentru loturile 2, 3, 6 și 7, îl invit pe dl. consilier POP 
GHEORGHE-IOAN  să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN   
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN   
Am eu o intervenție, dacă se aude? 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN   
Domnule Vicepreședinte dacă cineva ne poate informa, care este motivul 

pentru care unele localități precum: Tusa… și altele precum Hurez, Pria, Chilioara 
sunt incluse, sunt oameni care fac navetă? 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Nu s-a auzit foarte bine întrebarea, intuiesc despre ce este vorba pentru că 

primim și noi întrebări similare referitoare la unele localități marginale care nu fac 
parte din aceste trasee de transport. Bănuiesc că asta doriți să întrebați? 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN   
La asta am făcut referire. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vreau să fac mențiunea că aceste trasee au fost elaborate prin consultarea 

operatorilor de transport care există, mă rog, în județul Sălaj și nu numai. De 
asemenea vreau să fac precizarea că în legislația actuală în baza căreia se derulează 
acest serviciu public de transport județean, sarcina Consiliului județean este de a 
asigura transportul pe rutele județene și mă rog, există o prevedere, acum știu că o să 
aveți obiecție față de asta, dar așa prevede legea ca fiecare UAT, să-și asigure 
transportul în cadrul UAT-ului respectiv, știu că există obiecții din punctul ăsta de 
vedere și eu pot să le am, dar aceasta este realitatea și așa am creionat aceste trasee în 
măsura posibilităților o să vedem cum putem să reglăm situația, pentru că v-am spus 
că avem și noi în audiențe destule sesizări din acest punct de vedere. 

Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, proiectul de azi se referă la loturile 2,3,6,7, nu știu, 
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ne poate spune cineva din Consiliul județean, s-ar putea că ceea ce întreabă domnul 
Pop și are legătură cu traseul pe direcția Sâg și cu localitățile respective să fie 
cuprinsă în alt lot sau poate la un alt operator? 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dânsul s-a  referit la mai multe localități și din zona Sâg și Chilioara care este 

în comuna Coșeiu la mai multe localități, dar numai atât am reușit să aud, vom avea 
în vedere pe loturile care încă nu s-au licitat le vom relua, le vom avea în vedere. 

Dl. PANIE SERGIU 
Ok. 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Domnule Vicepreședinte, aș avea și eu o intervenție, legat de satul Badon, 

însemnând, având un operator pe Gurzău Trans care a suplimentat, așa cum știți și 
dumneavoastră a suplimentat locurile cu butuci de lemn și acuma nu a mai fost 
trecută în lista celor  care și noi avem atâția oameni care tot timpul fac sesizări la 
Primărie la Comuna Hereclean, au făcut cereri pentru transport, aș ruga să aveți în 
vedere chestia asta, avem copii care merg în Zalău, fac naveta, sunt oameni care chiar 
depind de chestia asta de transport. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
 Am auzit, răspunsul este practic același ca și la întrebarea precedentă, o să 

avem în vedere, dar v-am spus ce impedimente legislative ne lovim în noua 
reglementare a serviciului public de transport. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

atribuirea Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport judeţean 
de persoane prin curse regulate pe raza administrativ – teritorială a Județului Sălaj, 
pentru loturile 2, 3, 6 și 7. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 130 

* 
                                              *               * 

DL. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

15. La punctul 15 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea „Planului de Amenajare a Teritoriului Județean Sălaj”, îl invit pe dl. 
consilier IEPURE IOAN-VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. IEPURE IOAN-VIOREL 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
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Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, am clarificat ieri în comisie unele probleme datorită 

faptului că este un proiect extrem de important de dezvoltare și de amenajare a 
teritoriului județean al județului Sălaj, consider și am solicitat un document de 
prezentare  care să prezinte succint această amenajare ca să-l poată înțelege toată 
lumea, pentru că nimeni nu o să aibă timp să parcurgă tot acest material și document 
destul de stufos și complex și ni s-au dat asigurări că azi materialele vor fi făcute 
pentru opinia publică, pentru presă, pentru specialiști, pentru toți cei care sunt 
interesați să analizeze îndeaproape acest material, important de asemenea așa cum am 
spus pentru dezvoltarea județului Sălaj. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu, știu că ați avut acest material la dispoziție, dar aveți dreptate, 

este un material foarte complex, o mulțime de informații și în cursul zilei de azi sau 
mâine cel târziu o să-l aibă toți consilierii județeni, o să aibă la dispoziție o sinteză 
destul de cuprinzătoare a acestui material. Dacă sunt alte luări de cuvânt? Nu sunt. 

                                                 * 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea „Planului de Amenajare a Teritoriului Județean Sălaj”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 131 
* 

                                              *               * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
16. Diverse 
Dacă aveți luări de cuvânt la diverse? Dacă nu, vă mulțumesc mult pentru 

participare și declar închisă ședința de azi. Mulțumesc tuturor. 
 
 
 
    Ptr PREȘEDINTE 
   VICEPREȘEDINTE,                    SECRETARUL GENERAL                                       
                                                                     AL JUDEȚULUI, 
  Bîrsan Cristian-Claudiu      

                         Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 
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